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Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til:

Dato:

Fødevareministeren og miljøministeren

11. april 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 230

Har ministeren tidligere fået henvendelser eller overvejet problemerne med 

bramgæs på Mandø, og hvad er der sket i den anledning?

På udvalgets vegne

Jørn Dohrmann

formand
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